
CENTERPARTIET I TYRESÖs svar på Skrivelse ang kalhygget.
Inkom 2018-06-15 via e-post.

 Hej, här kommer svar från Centerpartiet i Tyresö.

1.    Vad vill du/ni göra med kalhygget? 
Svar: Centerpartiet i Tyresö tycker att det är bra att marken förvärvas. Det finns behov av 
mer mark i Tyresö kommun för olika kommunala ändamål. Området bör utvecklas utefter 
kommunens behov.   

2.    Hur ser du/ni på Lindalens bevarande och utveckling? (Exempelvis gällande 
detaljplanering, bebyggelse, samhällsservice såsom vård, omsorg, förskola/skola och 
lokaltrafik) 
Svar: Närheten till bostadsområdet i Lindalen gör att man behöver fundera på vilka 
verksamheter som kan komma ifråga. Samverkan mellan kommunen och de boende om 
vilka behov som råder borde vara en förutsättning för utveckling av marken.

 
Med vänliga hälsningar
Anna Steele
Politisk sekreterare
Centerpartiet Tyresö
070-818 19 50

Tack för ditt svar. En kompletteringsfråga: 

Vi har från Liberalernas sida hört att man ser en flytt av kretsloppscentralen i Petterboda 
till kalhygget som en god lösning. Som du säkert förstår håller vi inte med. Kalhygget ligger
långt från övriga kommundelar (ej strategiskt för en kretsloppscentral som ska användas 
av invånarna) och är dessutom en bullrande/störande verksamhet vi inte vill se som entré 
till Tyresö och Lindalen.

Hej, vi delar er uppfattning fullständigt i båda avseenden. Vi visste inte om Liberalerna skulle tala 
om för er att de tycker så och vi undrade om vi borde förklara varför vi INTE håller med dem just 
på grund av placeringen skulle vara väldigt off och för att det är en bullrig verksamhet som 
genererar mycket trafik, både personbilar men också stora containerlastbilar. Vi kom fram till att de 
kanske hade ändrat sig och att det då inte hade varit rätt om vi hade tagit upp förmodanden om ett 
annat partis åsikter.  

Ha en glad midsommar!


